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Intervju med Loke Svensson, intervjuperson nr 93 

 

Projekt: Göteborg berättar 
Bandningens längd: 00:49:36 
Datum: 2019-02-27 
Intervjuare: Marja Ågren 
Plats: Ett grupprum på Lokes skola, Svartedalsskolan, för tillfället inhyst i Lundby gymnasium 
Tid: 13:00 – ca 14.00 
 
Intervju med Loke Svensson  

Bandningen börjar 
 
Intervjuare 1 [00:00:02]: Sådär då ska jag bara säga det att det är den 27e januari 2019 och vi 
ska göra en intervju för projektet Göteborg berättar, och jag som intervjuar heter Marja 
Ågren och jag ska intervjua dig som heter? 
 
Talare 1 [00:00:17]: Loke Svensson. 
 
Intervjuare 1 [00:00:17]: Mm, och vi sitter i ett grupprum här på? 
 
Talare 1 [00:00:20]: Svartedalsskolan. 
 
Intervjuare 1 [00:00:21]: Svartedalsskolan, just det. Men det är, eller själva Svartedalsskolan 
är inte egentligen här eller hur är det? 
 
Talare 1 [00:00:29]: Nej, det här, för att de håller på att bygga om skolan där borta så att det 
får inte plats med elever, så vi går här i baracker på Lundby gymnasium istället. 
 
Intervjuare 1 [00:00:40]: Ja, just det. Är ni, är det många klasser som får går här eller? 
 
Talare 1 [00:00:44]: Från sjuan till nian. 
 
Intervjuare 1 [00:00:45]: Hela högstadiet liksom? 
 
Talare 1 [00:00:45]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:00:46]: Hur länge har det varit så då? 
 
Talare 1 [00:00:47]: Det har varit sen jag började sjuan, så det har bara varit i ett och ett 
halvt år nu typ. 
 
Intervjuare 1 [00:00:50]: Ja just det. Kommer det, vet du hur länge som ska hålla på med 
det? 
 
Talare 1 [00:00:55]: Jag tror att det skulle bli klart typ -21 något sånt, så om något år, två år. 
Så det är ett tag kvar, men det. 
 



2 
GSMArkiv:190012:93  Intervju för projektet Göteborg berättar, Göteborgs Stadsmuseum. Intervjuperson nr 93: Loke Svensson 

Intervjuare 1 [00:01:05]: Ja just det, så du kommer gå liksom din högstadietid här? 
 
Talare 1 [00:01:07]: Jaja. 
 
Intervjuare 1 [00:01:08]: Hur är det då? Hur känns det att gå här? 
 
Talare 1 [00:01:13]: Alltså det känns okej. Det är bättre, bättre mat här i alla fall, för det har 
varit för gymnasieelever och då så har de haft mer kryddor och sånt i maten, så att det 
smakar mer. Och sen så är det lugnare för att det finns, alltså tro det eller ej, men det finns 
såhär äldre elever, så det är inte lika skrikigt. 
 
Intervjuare 1 [00:01:34]: Mm, just det. För det är liksom fortfarande gymnasium här också 
eller? 
 
Talare 1 [00:01:44]: Det var det, jag vet inte, de kan ha flyttat men jag tror att det är i alla fall 
fritidsgård och sånt här, det vet jag, och det är särskolor och sånt, så. 
 
Intervjuare 1 [00:01:52]: Mm, just det. Är det låg- och mellanstadie också eller? 
 
Talare 1 [00:01:55]: Det vet jag inte. Nej det vet jag inte. 
 
Intervjuare 1 [00:02:01]: Nej. Var gick du i låg- och mellanstadiet? 
 
Talare 1 [00:02:03]: Då gick jag, i lågstadiet så gick jag på Ryaskolan och i halva mellanstadiet 
så gick jag på Ryaskolan också och sen så flyttade jag när jag började femman flyttade jag till 
Svartedalsskolan, och då så byggde de inte där, så då så kunde jag gå där. 
 
Intervjuare 1 [00:02:21]: Okej. Är det en gammal skola eller ny skola eller? 
 
Talare 1 [00:02:24]: Svartedalsskolan, jag vet inte riktigt, men jag tror att den är ganska 
gammal. Jag är inte helt säkert, jag har inte så mycket koll på det. 
 
Intervjuare 1 [00:02:33]: Nej, nej, spelar ingen roll. Men var bor du? 
 
Talare 1 [00:02:36]: Jag bor på Blåsvädersgatan 18. 
 
Intervjuare 1 [00:02:42]: Mm, och vart ligger det härifrån, eller vad heter området? 
 
Talare 1 [00:02:46]: Biskopsgården. Det ligger vid slutet av femman, sexans och tians 
spårvagnsväg typ. 
 
Intervjuare 1 [00:03:01]: Mm, Eketrägatan eller nej, vad heter den? 
 
Talare 1 [00:03:04]: Nej, Mildvädersgatan. Fast mina föräldrar är skilda så att, men de båda 
bor fortfarande i Biskopsgården. 
 
Intervjuare 1 [00:03:10]: Okej. Växlar du att bo hos dem? 



3 
GSMArkiv:190012:93  Intervju för projektet Göteborg berättar, Göteborgs Stadsmuseum. Intervjuperson nr 93: Loke Svensson 

 
Talare 1 [00:03:12]: Ja, varje vecka. 
 
Intervjuare 1 [00:03:13]: Mm, jaja, men då är det inte jättelångt mellan? 
 
Talare 1 [00:03:17]: Nej nej. 
 
Intervjuare 1 [00:03:16]: Har du liksom ett rum på varje ställe? 
 
Talare 1 [00:03:19]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:03:20]: Ja, hur känns det då? 
 
Talare 1 [00:03:20]: Ja, det, alltså att byta fram och tillbaks, det kan ju vara lite jobbigt ibland 
för att det finns grejor som man vill göra hemma hos pappa men det går inte för att man är 
hemma hos mamma, men alltså, det är inte så jobbigt med själva, på grund av att de är 
skilda, för de har ändå en ganska bra relation, så det. 
 
Intervjuare 1 [00:03:38]: Ja, vad bra. Har det varit länge så? 
 
Talare 1 [00:03:41]: Sen jag gick i tvåan så har det varit, och jag går i åttan nu. 
 
Intervjuare 1 [00:03:46]: Mm. Har du syskon? 
 
Talare 1 [00:03:47]: Jag har ett syskon, en bror som heter Odin. Ja, och han är, han är 12 nu 
ska han fylla tror jag, nej, han ska fylla 13 nu. Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:03:58]: Mm, lillebror i alla fall? 
 
Talare 1 [00:04:01]: Mm, lillebror. 
 
Intervjuare 1 [00:04:01]: Har ni en, är det en schysst relation? 
 
Talare 1 [00:04:04]: Alltså, det skiftar. Ibland är han jätte, ibland har vi jättebråkig och ibland 
är vi ganska bra liksom, bra kompisar. 
 
Intervjuare 1 [00:04:11]: Mm, typiska syskon låter det som [skrattar 00:04:14]. Ja just det. 
Mm. Men är dina föräldrar från Göteborg? 
 
Talare 1 [00:04:20]: Nej. Min pappa är från Hällefors och min mamma är från Karlskoga. 
 
Intervjuare 1 [00:04:26]: Mm, okej, vet du när de kom hit då eller hur det kom sig att de? 
 
Talare 1 [00:04:30]: Min pappa, jag vet inte vilket år men de, det var under 90-talet i alla fall, 
pappa han hade en teaterkurs, för att han pluggade teater och så gick mamma i den kursen, 
och då så träffade de varandra. Och sen så flyttade pappa härifrån, jag tror att de blev ihop 
och sen så flyttade pappa härifrån och då så, för att mamma hade redan en relation men 
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hon blev kär i pappa men, så hon bara nej men jag kan inte och sen så kom han tillbaks hit 
igen, för att någonting mer med teater tror jag att det var, och sen så blev de ihop då, för att 
då hade mamma, de hade skilt sig då liksom. 
 
Intervjuare 1 [00:05:14]: Ja ja, jag fattar. Mm, vad bra, för din skull [skrattar 00:05:19] . 
 
Talare 1 [00:05:19]: För min skull ja, ganska bra [skrattar 00:05:20] . 
 
Intervjuare 1 [00:05:21]: Just det. Men vad, håller de fortfarande på med teater eller är det? 
 
Talare 1 [00:05:25]: Nej, det var, min mamma jobbar nu med dagis och min pappa är 
sjukskriven, med bipolär ett tror jag. 
 
Intervjuare 1 [00:05:37]: Mm. 
 
Talare 1 [00:05:37]: Och min mamma har bipolär två, så det är ganska… 
 
Intervjuare 1 [00:05:41]: Jaha [skrattar 00:05:41] , okej, har det varit liksom, har de fått 
diagnoser sen länge eller är det? 
 
Talare 1 [00:05:45]: Mamma tror jag, jag vet inte när de fick det, men de har haft det typ 
hela livet tror jag i alla fall. 
 
Intervjuare 1 [00:05:52]: Mm, jag tänker att det pratas mycket om att det kan dröja innan 
man upptäcker det eller? 
 
Talare 1 [00:05:56]: Ja, jag tror att det var såhär att man typ upptäckte det vid 17-årsåldern, 
runt där. Ja, men chansen att man blir bipolär om båda ens föräldrar är det är typ en av tio, 
så det är inte jättestor chans. 
 
Intervjuare 1 [00:06:09]: Mm. Du har inte, eller är det något som du har tänkt på annars? 
 
Talare 1 [00:06:15]: Alltså det har vi, det har jag tänkt på lite, men det är inte så jobbigt för 
mig längre, för vi har också, just nu går vi till exempel i en, i ett program, ett ganska nytt 
program där man går med sin familj och så pratar man med barnen om sjukskrivna föräldrar 
och sånt. 
 
Intervjuare 1 [00:06:33]: Mm, vad bra. 
 
Talare 1 [00:06:34]: Mm. 
 
Intervjuare 1 [00:06:34]: Men ja, vad tänkte jag på, kan du beskriva hur en vanlig dag ser ut 
för dig ungefär? 
 
Talare 1 [00:06:42]: Vanlig dag, en helt vanlig dag, alltså, det beror på vilken dag i veckan, för 
jag har träning på olika dagar och då så går jag till träningen efter skolan, då hinner jag inte 
göra så mycket men annars brukar jag vakna, och så går jag till skolan och sen när jag 
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kommer hem så brukar jag antingen vara hemma eller så går jag ut med kompisar och så är 
jag ute med kompisar, och på helger då är det, då är vi vakna till klockan sex, det är inte bra. 
 
Intervjuare 1 [00:07:14]: Okej [skrattar 00:07:14] vad gör ni då då? 
 
Talare 1 [00:07:16]: Vi spelar, brädspel och sånt och sen så, det är det som vi gör mest, och 
sen så typ sitter vi och pratar bara, och vi brukar gå på spelningar och sånt. 
 
Intervjuare 1 [00:07:27]: Mm. Vilka spelningar eller? 
 
Talare 1 [00:07:29]: Det är såhär olika, olika band på såhär ja, det är mest såhär typ 
punkgrejor och sånt som vi lyssnar på och det, så, det brukar vi gå på. 
 
Intervjuare 1 [00:07:42]: Det är din liksom din? 
 
Talare 1 [00:07:43]: Fast musikstil så lyssnar jag mer på olika typer av hårdrock och metall 
och sånt. Men det, jag tycker att punk är bra. 
 
Intervjuare 1 [00:07:48]: Mm, var spelar de då ofta eller? 
 
Talare 1 [00:07:54]: På vid typ vid östra, nej inte vid Östra sjukhuset, vid treans sluthållsplats 
där typ, borta vid typ Virginsgatan och sånt, och sen på ett fängelse där, ett gammalt 
fängelse så spelar de. 
 
Intervjuare 1 [00:08:09]: Jaja, Härlanda där kanske, eller? 
 
Talare 1 [00:08:11]: Ja, någonstans, jag vet inte riktigt, jag bor inte där borta [skrattar 
00:08:15] . 
 
Intervjuare 1 [00:08:16]: Nej, precis. Ja. Men hur är det att, vad tycker du om din stadsdel då, 
där du bor? 
 
Talare 1 [00:08:25]: Alltså, det är inte någonting speciellt alltså, det är det som är, det kan ju 
vara såhär, på min träning till exempel så finns de på min träning bara såhär tänker att det, 
för det är ganska såhär, ett område som är typ känt för skottlossning och sånt, så de tänker 
är det inte såhär skottlossning där hela tiden och sånt, men det är det inte alltså, det är 
ändå. Jag menar det är säkert det lite mer än såhär i mitten av stan, men jag tror inte att det, 
det är ändå, det kanske är ibland, men det är inte jätte jättemycket. Det kan vara lite ju 
längre in man kommer, på senare kvällar kan det vara lite, så men, jag brukar inte, jag brukar 
inte vara, jag brukar åka när jag är ute med mina vänner så sent så brukar jag vara mer bort, 
ut på kanterna, och sen när jag åker hem så åker jag bara hem, och det är inte så farligt. 
 
Intervjuare 1 [00:09:26]: Du märker det inte liksom? 
 
Talare 1 [00:09:27]: Nej, det kan vara liksom, det finns ju såhär att det kan vara lite drygt att 
det finns personer som liksom slår sönder glasrutorna på såna här kurer vid och sånt, och det 
tror jag händer lite mer här för jag brukar inte se det inne vid andra delar. 
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Intervjuare 1 [00:09:50]: Mm, men du känner inte dig liksom otrygg? 
 
Talare 1 [00:09:53]: Nej, alltså inte bara om jag går ute, men alltså såhär, jag tror inte att 
någon kommer liksom rikta en pistol mot dig om du inte känner dem, liksom och du, ja, så. 
 
Intervjuare 1 [00:10:07]: Mm, men hur känns det om det är sådär att folk frågar, å är det inte 
skjutningar och så, är det? 
 
Talare 1 [00:10:13]: Nej, alltså, när jag säger det så typ skrattar jag bara och säger nej alltså 
det är inte skjutningar. Jag menar det har ju varit skjutningar och sånt, men inte varje, varje 
vecka, varje månad liksom. 
 
Intervjuare 1 [00:10:25]: Mm. Men trivs du i Biskopsgården? 
 
Talare 1 [00:10:31]: Alltså, jag… jag, i det området av husen som jag bor i just nu så tycker vi 
alla liksom i familjen, mamma och pappa även fast de bor i olika, tycker att lägenheterna och 
sånt är dåliga och de som hyr ut lyssnar inte och sånt mycket, så vi alltså, jag vill flytta i alla 
fall lägenhet från till ett som är kanske något annat företag, men det behöver inte vara 
utanför Biskopsgården, jag kan fortfarande bo här. Alltså det är inte problemet på själva 
delen av stan, utan. 
 
Intervjuare 1 [00:11:16]: Nej, just det. Vad är det som är bra med Biskopsgården då? 
 
Talare 1 [00:11:18]: Att det är så, det är så mycket olika personer från olika kulturer som 
man kan, det finns så mycket olika kulturer. När jag har vänner här i skolan så finns det i en 
klass finns det kanske personer ifrån sex eller sju olika länder, och då så, om man går hem 
hos någon av dem till exempel så bara ser man såhär att det finns, och så finns det personer 
som har olika religioner, även fast det finns mest muslimer och sånt, men det finns ändå mer 
utspritt än vad det skulle såhär finnas på en normal skola eller vad man skulle säga. 
 
Intervjuare 1 [00:11:56]: Mm. Tänker du inte att det här är en normal skola? 
 
Talare 1 [00:11:59]: Nej, men folk skulle väl inte säga att det här är en så, eller jag menar, en 
helt svensk skola, för jag tänker väl att folk tänker att då ska det bara gå svenskar eller så. 
Men jag, jag skulle nog, jag tycker att det är, jag skulle nog hellre vilja gå på en sånhär skola 
än där det bara finns svenska. 
 
Intervjuare 1 [00:12:20]: Mm, just det. Det är också en svensk skola tänker jag. 
 
Talare 1 [00:12:24]: Ja, jag tycker det, men. 
 
Intervjuare 1 [00:12:26]: Men jag förstår vad du menar. 
 
Talare 1 [00:12:30]: Mm. 
 
Intervjuare 1 [00:12:31]: Men finns det något, nu var du inne lite på det med liksom, men 
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finns det något du inte tycker är  bra med området där du bor, Biskopsgården? 
 
Talare 1 [00:12:42]: Alltså det är väl att det finns så mycket ung kriminalitet i jämförelse med 
andra delar, men alltså ja, det är väl det, det är inte så, det kan, det är så här, det kan vara 
såhär, ja varför, varför ska de göra det bara så, och sen så för att deras storebror kanske har 
fått dem och sånt, att det känns som att folk ibland inte vill men de blir tvungna för att deras 
äldre syskon gör det eller att de redan har varit med i det och sen så kan de inte dra sig ur 
det och sånt, så det, det kan vara, alltså, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:13:29]: Mm, har du någon tanke om hur det skulle kunna liksom motverkas 
eller? 
 
Talare 1 [00:13:35]: Alltså, inte direkt. Det, jag tänker att det, att det såhär, för folk kanske 
skulle säga, men de behöver ha mer poliser eller så för att, jag tänker inte om de skickar in 
ännu mer poliser så tror jag inte att det kommer vara mindre personer som är kriminella 
eller så, jag tror bara att det kommer vara mer bråk. Så jag har, jag vet inte någon lösning, 
men jag tänker inte att det är en sån lösning som andra tänker att det är. 
 
Intervjuare 1 [00:14:16]: Nej just det, det behövs något annat? 
 
Talare 1 [00:14:19]: Mm. 
 
Intervjuare 1 [00:14:19]: Mm. Men vad tycker du om Göteborg då, som stad? 
 
Talare 1 [00:14:24]: Jag tycker att det är en fin stad, en såhär, det är så gamla, gammalt, det, 
jag tycker att det är fint med att det finns såhär kanaler och sånt i mitten av en stad. Min 
kompis hade någon, någon som kom till Göteborg för första gången och de såhär kollade 
uppåt huset och så bara wow, kolla på husen, de är så fina, och såhär, så kollade min kompis 
upp och bara, ja, mm, för att vi [skrattar 00:14:59], för det är så, det är väldigt såhär gamla 
hus liksom så. Det är jättefint tycker jag. Och sen så tycker jag att det finns ganska trevligt 
folk. Min pappa, det, jag brukar inte prata så mycket med såhär personer på stan, men när 
jag är med min pappa till exempel och han träffar vänner och sånt som är från Göteborg så 
är det trevligt. Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:15:28]: Mm. Om du har kompisar här eller några som hälsar på, vad skulle 
du visa dem då liksom? 
 
Talare 1 [00:15:37]: Det första som jag skulle visa dem om de kom till Göteborg för första 
gången? Hm. Det är en svår fråga, det vet jag inte. Jag skulle nog bara vilja åka till stan och så 
bara går vi omkring på stan. Jag skulle nog vilja visa hamnen. Och sen så bara gå omkring och 
såhär, olika ställen. 
 
Intervjuare 1 [00:16:02]: Mm. Har du några platser som du tycker extra mycket om? 
 
Talare 1 [00:16:04]: Jag tycker om, jag tycker jättemycket om hamnen, och sen så gillar jag, vi 
brukar vara vid Domkyrkan fast, alltså det är mer bara att vi går förbi där för att det är där vi 
är mycket, så jag, men jag tycker att det är, vid Trädgårdsföreningen och sen vid, vad heter 
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det där andra stället, jag glömmer hela tiden bort, blandar alltid ihop. Trädgårdsföreningen, 
med den här, med Natur, Naturhistoriska museet, på toppen där? 
 
Intervjuare 1 [00:16:44]: Mhm, Slottsskogen? 
 
Talare 1 [00:16:46]: Ja, Slottsskogen ja. Det tycker jag om. Speciellt när jag var liten, då gick 
jag alltid till den där lekplatsen. Och jag tycker om, alltså att vara vid, i de här delarna, liksom 
bara, att vara typ vid Eketrä, det är där som jag har varit mest och sånt, så det är väl, ja, och i 
på, Ramberget, det tycker jag om. 
 
Intervjuare 1 [00:17:18]: Och gå upp där liksom eller? 
 
Talare 1 [00:17:20]: Ja, det är jättefint. 
 
Intervjuare 1 [00:17:21]: Mm. Det är det. Men hamnen är det liksom någon särskild del av 
hamnen eller är det hela hamnen, överallt, eller hur? 
 
Talare 1 [00:17:30]: Det är nog längre bortåt ut mot havet liksom, det är väl lugnare där, det 
är väl därför, så att man kan vara mer ifred, men, för att det har varit där som, när jag var 
yngre så brukade jag och pappa gå där mycket, och jag har alltid älskat havet och sånt och 
bara att man badar och så får man, så är det vatten där och så är det så här frisk luft och 
sånt, det är skönt. 
 
Intervjuare 1 [00:18:01]: Mm, just det. Är det på denna sidan eller på andra sidan? 
 
Talare 1 [00:18:04]: Alltså, båda sidor, men den andra sidan är väl, det är där som jag har 
varit mest, så. 
 
Intervjuare 1 [00:18:11]: Mm, just det, typ Klippan och det där, eller jag vet inte? 
 
Talare 1 [00:18:15]: Alltså ifrån, vid broarna liksom. 
 
Intervjuare 1 [00:18:19]: Ja, just det. 
 
Talare 1 [00:18:21]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:18:21]: Men havet sa du, är du ute vid havet annars, ute och badar eller? 
 
Talare 1 [00:18:27]: Alltså på sommaren så åker, nej inte i havet så mycket, men, jag brukar 
ju bada i sjöar och sånt. Men inte så mycket i havet, vi, jag har ju badat i havet några gånger 
men det är inte så ofta, alltså jag bara gillar havet överhuvudtaget för att jag gillar, det var 
alltid det som jag tyckte om att kolla på mest med såhär naturfilmer och sånt när man var 
liten, såhär fiskar och sånt. 
 
Intervjuare 1 [00:18:54]: Mm, just det. Gillar du det fortfarande? 
 
Talare 1 [00:18:55]: Alltså jag tycker om att titta på såhär undervattens, kunskap och sånt, 
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lära sig om olika djur och sånt. Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:19:08]: Mm. Vilka sjöar är det du badar i då? 
 
Talare 1 [00:19:13]: Alltså, jag vet inte så mycket, jag tror inte, jag brukar inte bada så 
mycket i sjöar här omkring Göteborg tror jag. 
 
Intervjuare 1 [00:19:18]: Brukar ni vara på andra ställen på sommaren och så? 
 
Talare 1 [00:19:21]: Mm, jag brukar bada mest hemma hos min farmor som bor i Hällefors 
fortfarande, så det är väl där som jag badar mest i sjöar, och så, men jag brukar nog bada 
mer på simhallar här i Göteborg tror jag. 
 
Intervjuare 1 [00:19:38]: Mm, just det. Är det någon favoritsimhall du har? 
 
Talare 1 [00:19:42]: Nej, alltså den som jag gått absolut mest på är det här Lundbybadet, 
men det är för att den är närmast. 
 
Intervjuare 1 [00:19:45]: Mm, just det. Jag måste bara fråga, Hällefors, ligger det? 
 
Talare 1 [00:19:50]: Vid Örebro typ, en timme ifrån Örebro. 
 
Intervjuare 1 [00:19:52]: Aha, jaja. Mm, just det. Men när du förflyttar dig i staden, hur gör 
du då, vad använder du för transportmedel liksom? 
 
Talare 1 [00:20:05]: Spårvagn mest och buss ibland beroende på, men jag har inte åkt så 
mycket buss så jag vet inte direkt bussgrejer, så jag brukar inte åka buss. Min mamma har en 
bil men, hon brukar inte använda den jätteofta. Om vi ska åka till något ställe och typ såhär 
åka till, till exempel en simhall så åker vi med bil för att då är det lättare att ta sig hem, men 
den är gammal också så vi använder, mamma använder liksom inte den när hon åker till 
jobbet eller så, så det. Men det är mest spårvagn och att gå. 
 
Intervjuare 1 [00:20:40]: Just det, cykla? 
 
Talare 1 [00:20:42]: Jag har ingen cykel nu för att min gick sönder och sen har vi inte köpt 
någon ny. Och senaste gången som jag cyklade då bröt jag armen, så. 
 
Intervjuare 1 [00:20:49]: Oj, ja just det, otur. 
 
Talare 1 [00:20:51]: Så det var, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:20:53]: Men är det bra annars cykelvägar här i? 
 
Talare 1 [00:20:58]: Ja, jag tycker det är så, att cykla längs hela den här vägen ner, så kan 
man göra, och så kan man cykla vid Eriksberg och sen upp igen typ, men, men jag… jag tycker 
om att gå, vi cyklade förut i skogarna mer, men det är ganska dumt, för det är såhär rötter 
och sånt, men jag tycker om att vara i skogarna där uppe också, vid liksom bakom. 
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Intervjuare 1 [00:21:29]: Mm, Svarte mosse är där va? 
 
Talare 1 [00:21:33]: Ja, Svarte mosse och sånt, det är jättefint tycker jag. 
 
Intervjuare 1 [00:21:36]: Mm, just det. Hur tar du dig till skolan då, är det? 
 
Talare 1 [00:21:40]: Med spårvagn. 
 
Intervjuare 1 [00:21:42]: Mm. Det tar inte så lång tid? 
 
Talare 1 [00:21:44]: Att ta sig hit, kanske en kvart, 20 minuter beroende på spårvagnstiderna. 
Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:21:50]: Är du, vad var det du tränade? 
 
Talare 1 [00:21:54]: Jag tränar, jag tränar brasiliansk jiu jitsu som inte är en jättekänd grej, 
men det är såhär en typ av brottning där man. 
 
Intervjuare 1 [00:22:01]: Ursäkta, vad sa du, måste bara höra, brasiliansk eller? 
 
Talare 1 [00:22:01]: Brasiliansk jiu jitsu. 
 
Intervjuare 1 [00:22:03]: Ja, okej, det är inte capoeira eller vad det? 
 
Talare 1 [00:22:05]: Nej. 
 
Intervjuare 1 [00:22:06]: Nej, utan det här är något annat? Ja okej. 
 
Talare 1 [00:22:08]: Ja. Det är en typ av brottning som man, men man använder mycket mer 
såhär strypningar och armlås och sånt, såhär, och så är det mycket självförsvar, och det går 
jag vid Avenyn, så jag åker med femman eller tian till Valand och sen så tar det typ tre 
minuter att gå därifrån. 
 
Intervjuare 1 [00:22:29]: Mhm, hur ofta tränar du då? 
 
Talare 1 [00:22:31]: Två gånger i veckan, beroende på om jag, för att det finns vissa gånger 
som tränarna är sjuka och sånt där, eller om jag själv är sjuk. 
 
Intervjuare 1 [00:22:39]: Har du gjort det länge? 
 
Talare 1 [00:22:42]: Hur länge är det nu, jag måste räkna, det är nog i sex år tror jag nu 
kommer det bli, för jag började när jag, efter vintern tror jag när jag var nio år, och sen så 
fick jag min gi, min första gi när jag fyllde nio. 
 
Intervjuare 1 [00:23:03]: Gi, är det såna här? 
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Talare 1 [00:23:04]: Det är träningskläderna, liksom den här dräkten. 
 
Intervjuare 1 [00:23:08]: Ja just det, mm. 
 
Talare 1 [00:23:10]: Och, ja, och så har jag bara fortsatt. 
 
Intervjuare 1 [00:23:14]: Mm, du gillar det? 
 
Talare 1 [00:23:15]: Jag tycker att det är kul, men det är ganska jobbigt att för att man åker 
hem och så orkar man inte, men man gör det ändå, för att man är så trött. Men det är kul. 
 
Intervjuare 1 [00:23:24]: Hur kommer det sig att du började med det då? 
 
Talare 1 [00:23:25]: Min pappas kompis systers man är ledaren över den klubben och faktiskt 
den första svenska som tog svart bälte i den kampsporten, och det är ganska tufft. 
 
Intervjuare 1 [00:23:40]: Ja, verkligen. 
 
Talare 1 [00:23:43]: Ja. Men han såhär frågade bara, men vill inte Loke och Odin testa, och 
pappa bara, vill ni testa, och vi bara, ja. Så testade vi och tyckte att det var kul. Men min 
lillebror han slutade och så började han handboll istället, så. 
 
Intervjuare 1 [00:24:00]: Mm, jag fattar. Men, vad tänkte jag på, tycker du att du är 
göteborgare? 
 
Talare 1 [00:24:08]: Alltså, [skrattar 00:24:09] om jag tycker att jag är göteborgare, ja, det 
skulle jag väl säga, jag har ju bott i Göteborg hela mitt liv och jag föddes i Göteborg. Alltså, 
såhär, jag såg på frågorna också, det fanns en sånhär fråga som var, vad är en typisk 
göteborgare. Alltså, jag själv tycker inte att egentligen att det såhär finns, alltså du kan väl 
vara en göteborgare bara du bor i Göteborg. Du behöver liksom inte såhär tycka om fisk och 
sånt som (?). 
 
Intervjuare 1 [00:24:42]: Nej [skrattar 00:24:43] . 
 
Talare 1 [00:24:44]: Men det kan vara ganska kul att såhär skämta om, ja jag är riktig 
göteborgare och sånt ibland, så jag säger fortfarande det och sånt, men det, jag tycker inte 
att det egentligen finns någon riktig grej. Och jag skulle väl, ja, jag anser ju själv att jag är 
göteborgare för att jag bor i Göteborg och för att jag är född  i Göteborg. 
 
Intervjuare 1 [00:24:58]: Mm, vem blir, när är man göteborgare liksom? 
 
Talare 1 [00:25:04]: Alltså, om man såhär har en lägenhet i Göteborg och bor här liksom 
permanent eller vad man ska säga, och inte, men man kan väl flytta, men då räknas man väl 
inte som göteborgare längre, om man inte typ har bott, alltså jag menar, om man har bott i 
Göteborg hela sitt liv och sen så flyttar man till typ Stockholm eller någonting, då så skulle 
man fortfarande räknas. Men om man bara har bott här i ett år och sen flyttar. Ja. 
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Intervjuare 1 [00:25:30]: Mm, ja just det. Om du skulle säga tre bra saker med Göteborg? 
 
Talare 1 [00:25:38]: Ah. 
 
Intervjuare 1 [00:25:40]: Du måste inte, men om du? 
 
Talare 1 [00:25:42]: Men havet. Att det är så mycket gamla byggnader. Och alltså jag tycker 
att det är bra museer och sånt, alltså när jag har varit på Stadsmuseet så alla de här gamla, 
gamla videorna och sånt om hur Göteborg såg ut för 400 år sen, när jag var där då, och det, 
man ser, man känner igen det liksom, det är bara att husen har blivit lite större. Men de ser 
fortfarande, det är liksom samma gator. Och sen att det är ganska, det är ganska lätt att ta 
sig runt för att det finns mycket, alltså så mycket transportgrejor, man behöver inte ha en bil 
eller så och man kan hyra en cykel och sånt också, så det. 
 
Intervjuare 1 [00:26:31]: Mm, just det. Har du något, kan du säga några dåliga saker då? 
 
Talare 1 [00:26:35]: Att det finns, jag tycker att, den här, att det, nej, jag vet inte vad jag ska 
säga om det. Att det kan vara mycket… fast nej, det är inte någonting dåligt, det är så 
överallt. Jag tänkte säga att det finns mycket byggen, men så är det överallt [skrattar 
00:27:02]. Något dåligt som jag kommer på i huvudet på en gång tror jag inte att jag kan 
faktiskt. 
 
Intervjuare 1 [00:27:11]: Nej, nej. Tycker du att det är, att Göteborg är segregerad stad, om 
du vet, om ni pratar? 
 
Talare 1 [00:27:16]: Det är såhär mycket olika? 
 
Intervjuare 1 [00:27:20]: Ja alltså man menar att det är uppdelat liksom, att det, kanske 
några bor här och några bor här. 
 
Talare 1 [00:27:27]: Jaha, nej, mm, alltså ja jag har inte jätte jättebra koll på det men jag, 
alltså, det finns ju såhär liksom, jag, mm, jo det skulle jag nog säga, de olika liksom 
stadsdelarna så är det, det här är om du har råd och det här om du har råd, och det här om 
du har råd, så det är lite liksom här bor de rikare och här bor de fattigare och så, på det 
sättet, och sen också såhär att det bor mer personer ifrån andra länder och sånt i 
Biskopsgården än vad det gör i någon annan [skrattar 00:28:06] . 
 
Intervjuare 1 [00:28:07]: Mm, vad tycker du om det? 
 
Talare 1 [00:28:09]: Alltså jag tycker, jag skulle ju helst vilja att alla skulle kunna bo 
tillsammans och att det inte skulle vara så mycket skillnad på, liksom inkomst 
överhuvudtaget och sånt. Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:28:32]: Mm. Nej visst, och har du någon tanke om det, hur det skulle kunna 
liksom ändras, eller bli bättre? 
 
Talare 1 [00:28:38]: Alltså, att alla fick, alltså det är så svårt, för att det går liksom inte, för att 
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det är såhär, för då kommer ju folk börja bli sura på varandra såhär, ja men om alla får lika 
då kommer såhär de som äger ett företag bara, men jag äger det, jag borde få mer pengar 
och sånt, och det så, jag tycker i alla fall att, de som är liksom ledarna ska få mindre och de 
som, arbetarklassen liksom mer, men, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:29:14]: Mm, mm. Jag tänker bara, har du varit, du sa att du var ibland i 
Härlanda eller där trean, på de här konserterna och så. 
 
Talare 1 [00:29:24]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:29:24]: Har du varit på andra ställen i stan? 
 
Talare 1 [00:29:28]: Alltså det är inte så att jag, jag brukar åka bort dit, som jag sa, för att det 
är spelningar och min kompis farmor och farfar bor där så när, hen kommer vi till stan så är 
vi där. Och sen så, jag brukar vara här i Lundby också, såklart för att vi går i skolan här. Men, i 
Haga brukar vi vara ibland när vi går och, när vi åker till Järntorget och sånt och sådär. 
 
Intervjuare 1 [00:30:00]: När du säger vi, är det du och kompisarna eller är det du och 
familjen? 
 
Talare 1 [00:30:00]: Ja, jag och kompisar speciellt, jag och kompisar. Men vi brukar ju åka, jag 
vet inte riktigt vad de här, vad stadsdelarna liksom i mitten, jag kan inte så mycket stadsdelar 
egentligen, men. 
 
Intervjuare 1 [00:30:11]: Nej nej. I mitten heter det ju centrum egentligen. 
 
Talare 1 [00:30:15]: Ja, centrum. 
 
Intervjuare 1 [00:30:15]: Och sen är det ju, ja, sen finns det ju runtom. 
 
Talare 1 [00:30:20]: Torslanda finns ju, eller var det, det var kanske en skola som hette 
Torslanda. Eller var det ett område också? 
 
Intervjuare 1 [00:30:23]: Nej det är ett område också, fast, mm. 
 
Talare 1 [00:30:26]: Ja, men det är inte, nej, jo, i Eriksberg brukar vi vara ibland. Det är väl 
dem, speciellt. Mm. 
 
Intervjuare 1 [00:30:34]: Mm. Om du inte skulle bo i Biskopsgården, var skulle du bo då om 
du fick? 
 
Talare 1 [00:30:38]: Om jag fick välja, jag vet inte, jag tror jag skulle välja att bo antingen i 
Eriksberg eller i Lundby för att, i Eriksberg så är så, det så mycket fina hus och sånt alltså, det 
är så mycket, det är nytt, och här Lundby så är det nära till grejor och sen så är det också 
närmare stan och sånt. Men jag skulle nog inte vilja bo liksom inne i stan för det är så 
högljutt och sånt. Ja, det är nog det. 
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Intervjuare 1 [00:31:08]: Mm, mm. Jag tänker nu är det nästan dags för dig, eller det är nästa 
år ni ska välja till gymnasiet och så? 
 
Talare 1 [00:31:15]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:31:16]: Har du några idéer redan om hur du? 
 
Talare 1 [00:31:19]: Inte gymnasie alls, jag tror att jag kommer välja antingen 
samhällskunskap eller estet. För att jag, så estet för att jag vill göra någonting med musik, 
och då sa jag det till min pappa och han bara, alla som jag känner som har gått estet har inte 
jobbat med någonting med musik och alla som inte har gjort det jobbar med musik. Jaja 
[skrattar 00:31:40], och jag bara hmm okej. Och sen också om man väljer samhäll så får man 
ju ett bredare val senare om man ändrar sig. Så jag tror att det kommer vara samhäll som jag 
kommer välja. Och jag gillar SO jättemycket också, så. 
 
Intervjuare 1 [00:31:54]: Mm, men du vet inte vilken skola eller så? 
 
Talare 1 [00:31:57]: Nej, jag vet knappt vilka som finns, jag vet bara att det finns Chalmers, 
Chalmers typ. 
 
Intervjuare 1 [00:32:01]: Just det, finns ju jättemånga gymnasieskolor, säger jag, eftersom 
min dotter håller på och ska välja nu [skrattar 00:32:10] . 
 
Talare 1 [00:32:10]: Ja, jag vet att det finns massor, men jag känner inte till, jag har inte tänkt 
på det så mycket innan, inte riktigt behövt heller. 
 
Intervjuare 1 [00:32:16]: Nej jag menar bara, valet blir så svårt när det finns så många så, då 
ska man hålla reda på vilka alla är och det är inte så lätt. 
 
Talare 1 [00:32:22]: Ja, nej. 
 
Intervjuare 1 [00:32:22]: Men du har ju tid, det är inte än riktigt som det är dags. 
 
Talare 1 [00:32:25]: Nej. 
 
Intervjuare 1 [00:32:26]: Nej. Har du några tankar om vad du skulle vilja liksom jobba med 
sen eller? 
 
Talare 1 [00:32:29]: Alltså min dröm skulle vara att bli musiker och att kunna leva på att vara 
musiker, men alltså, jag har inte något sånt här vanligt jobb eller vad man ska säga, alltså 
såhär, att jobba i en affär eller sådär. Det har jag inte någon tanke om vad jag vill bli så fall. 
 
Intervjuare 1 [00:32:46]: Mm. Spelar du musik nu? 
 
Talare 1 [00:32:49]: Ja, det gör jag faktiskt, jag spelar med ett band här som vi har med 
kompisar i skolan. Och då så spelar jag gitarr, och jag kan spela lite trummor också, för det 
var det som jag ville göra från början. Och då så hade jag ett annat band innan, fast vi blev 
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typ lite sura på varandra, fast vi är fortfarande vänner, men vi blev sura på varandra så vi 
spelar inte musik tillsammans. Men jag spelar gitarr då, och sen så har vi fyra andra nu i 
bandet, för vi la till en till igår, sångare, för att vi hade inte riktigt någon sångare innan. 
 
Intervjuare 1 [00:33:29]: Mm, vad är det för genre liksom? 
 
Talare 1 [00:33:30]: Alltså just nu, vi har inte gjort någon, vi har bara gjort, vi ska göra en 
cover typ, till Seven nation army. 
 
Intervjuare 1 [00:33:39]: Så är det typ hårdrock eller? 
 
Talare 1 [00:33:42]: Ja, det är nog det som vi kommer spela mest, men jag tror att det 
kommer variera, och jag vet inte riktigt om det här bandet kommer finnas liksom efter att vi 
slutar nian, så jag är inte. 
 
Intervjuare 1 [00:33:53]: Mm, men det är kul just nu? 
 
Talare 1 [00:33:53]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:33:56]: Har du gått liksom i gitarr typ i någon sån här musikskola eller 
kommunala? 
 
Talare 1 [00:34:00]: Nej. 
 
Intervjuare 1 [00:34:01]: Vad heter det, Kulturskolan? 
 
Talare 1 [00:34:02]: Ja, nej det har jag inte, men, jag skulle kanske vilja det fast, fast det 
skulle kanske bli så dyrt tror jag för att, jag tror att, pappa sa det till mig för att… 
moderaterna nu i Göteborg sa att de skulle, de skulle ta bort också så här sommarkort och 
sånt, så det kommer bli dyrare och då så kommer nog vi, vi kommer nog inte ha råd då och 
sånt, så. 
 
Intervjuare 1 [00:34:37]: Mm, just det. 
 
Talare 1 [00:34:38]: Men jag, eller mina, mina lärare, min, han som är fritidsledare här, han 
spelar gitarr i ett eget band, så han kan ju och han har typ lärt mig spela lite gitarr, och han 
och min musiklärare också säger att jag lär mig gitarr väldigt snabbt så och jag tror väl att det 
typ är någon erfarenhet eller så. 
 
Intervjuare 1 [00:35:02]: Du har talang. 
 
Talare 1 [00:35:03]: Mm, talang. Och sen också kan jag spela bas, men det spelar jag inte 
liksom mycket, det är bara att jag kan [skrattar 00:35:09] . 
 
Intervjuare 1 [00:35:10]: Ja, kul. 
 
Talare 1 [00:35:11]: För att det är kanske likt gitarr så. 
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Intervjuare 1 [00:35:12]: Ja, låter roligt. Mm. Men de här brädspelen som du spelar, vad är 
det, är det typ rollspel? 
 
Talare 1 [00:35:17]: Rollspel och brädspel och kortspel och sånt, alltså jag är med i en 
förening där vi spelar sånt. Och det började jag med speciellt för att min pappa sa till mig att 
jag skulle göra det, och det var därifrån som jag hittade alla mina vänner utanför skolan 
liksom, och vi är jättetighta alla vi utanför, det är jätteroligt tycker jag. Men det, vi, man 
spelar rollspel, vi åker till Guldheden åker vi och spelar rollspel med en av, eller en av, jag vet 
inte om de är ledare för föreningen, men en som kan spelleda i alla fall, och sen... 
 
Intervjuare 1 [00:36:04]: Mhm, är det typ fantasy och så? 
 
Talare 1 [00:36:07]: Ja, fantasy och sånt, men det kan vara vad som helst, det kan vara sci fi, 
det kan vara verkligheten, det kan vara såhär, jag vet inte vad man kallar det men det är 
såhär nutid fast det är typ såhär varulvar och vampyrer och sånt. 
 
Intervjuare 1 [00:36:19]: Mhm, mm. 
 
Talare 1 [00:36:20]: Men det jag tycker att det är kul, och sen så får jag ju också vara med 
vänner och vi alla tycker att det är ganska kul, så. 
 
Intervjuare 1 [00:36:27]: Ja, det låter roligt. 
 
Talare 1 [00:36:29]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:36:29]: Men om ni är uppe hela nätterna på helgerna, sover du hela 
dagarna då eller? 
 
Talare 1 [00:36:32]: Nej, jag sover inte, alltså, om vi är uppe så sent på helgerna så sover vi 
till kanske klockan ett, men vi sover inte jätte jättelång tid, alltså det är ganska lång tid men 
vi sover inte jättelång tid. 
 
Intervjuare 1 [00:36:44]: Mm. Hinner lite annat också? 
 
Talare 1 [00:36:48]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:36:49]: Mm, just det. Nu var det något jag tänkte där apropå på att spela 
och sånt, men det tappade jag. Jo men jag tänkte en annan fråga, om du känner att det är 
något som du skulle vilja liksom, det här vill jag skulle förändras eller såhär, har du någon idé 
om hur du skulle kunna påverka då? 
 
Talare 1 [00:37:09]: I? 
 
Intervjuare 1 [00:37:10]: I staden eller så, samhället? 
 
Talare 1 [00:37:15]: Alltså i samhället överhuvudtaget så skulle jag väl vilja förändra politiken 



17 
GSMArkiv:190012:93  Intervju för projektet Göteborg berättar, Göteborgs Stadsmuseum. Intervjuperson nr 93: Loke Svensson 

så att den blir bättre överhuvudtaget, alltså för att det har blivit så kaos nu. Och, de senaste 
åren överhuvudtaget. Att det är mer, det är ännu mer demokrati och sen så, att det finns, 
alltså, bättre partier [skrattar 00:37:49]. Ja. Det är väl speciellt det som jag skulle vilja ändra 
på för att, det är väl, om man får en bra demokrati och en bra regering och sånt så skulle väl 
saker i samhället överhuvudtaget förbättras och ja. 
 
Intervjuare 1 [00:38:07]: Men jag tänker om du vill påverka något mer här konkret, eller, hur 
skulle du? 
 
Talare 1 [00:38:12]: Alltså i Göteborg då, så skulle jag väl [suckar 00:38:18] ... Nej, jag är inte, 
jag vet inte riktigt, men, jag skulle ju vilja ha kvar sommarkort till exempel, för det är 
jätteanvändbart när, för att de flesta av mina vänner bor ju inte, bor inte i Göteborg och då 
behöver jag åka tåg och då behöver jag betala massor pengar varje gång jag åker iväg. 
 
Intervjuare 1 [00:38:45]: Men jag tänker såhär liksom, hur, skulle du göra om du skulle 
försöka påverka? Jag menar inte att man måste veta det men jag tänker? 
 
Talare 1 [00:38:53]: Jamen jag skulle, alltså, bara såhär… 
 
Intervjuare 1 [00:38:55]: Ja, vad skulle du? 
 
Talare 1 [00:38:57]: Demonstrera eller någonting, jag vet inte [skrattar 00:38:57] . 
 
Intervjuare 1 [00:38:58]: Ja, precis. 
 
Talare 1 [00:38:59]: Det är väl det. Det man får göra, jag vet inte vad jag skulle, om jag skulle 
gå in till såhär, stadshuset typ och bara såhär, ja nu ska ni göra såhär, om någon skulle lyssna 
på mig [skrattar 00:39:15] . 
 
Intervjuare 1 [00:39:13]: Ja, nej just det [skrattar 00:39:16] . Men tänker du att du vill bo i 
Göteborg när du blir större? 
 
Talare 1 [00:39:22]: Alltså det beror ju på vad jag jobbar med. Men jag tror, jag tror faktiskt 
det. Antingen det eller så skulle jag vilja bo typ… ensam [skrattar 00:39:35] . Men jo, jag tror 
att jag skulle vilja göra det. Fast i något område som är liksom högre upp på berget eller så 
liksom, ditåt. Alltså högre upp. För att jag har varit hos min, min pappa har en vän där uppe 
och sen så bara, man ser allt, det är jätte, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:39:56]: Mm. Men vilket berg tänker du på, är det Ramberget eller? 
 
Talare 1 [00:40:03]: Nej inte Ramberget men liksom uppe på, jag vet inte var, men såhär på 
andra sidan stan liksom, uppe. 
 
Intervjuare 1 [00:40:06]: Mm, jaja, så man ser ut över liksom? 
 
Talare 1 [00:40:10]: Över allt. 
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Intervjuare 1 [00:40:11]: Mm, just det. Ja, det är fint. Men om jag tänker det här med byggen 
och sånt, om du känner, om du tänker på, eller jag har egentligen redan frågat det, men om 
20 år till exempel, hur du skulle vilja att det såg ut i Göteborg eller var i Göteborg och sådär? 
Finns det något som du? 
 
Talare 1 [00:40:36]: [Suckar 00:40:37] jag skulle vilja att man, ja, att det fanns fler såna här 
elbussar, för det finns bara en väg tror jag nu, alltså en sträcka. Att man såhär liksom 
förbättrade alla husen i alla förorter och sånt, så att det inte bara är att riva och bygga nytt 
utan man kan renovera bara och sånt. Och jag skulle vilja att det fanns, att man skulle ha 
såhär, jag vet inte om man har det, jag har inte gått, alltså för de här, toaletterna inne i stan 
till exempel, de är så, nej, det är inte kul att gå in på dem. Men jag vet inte om det har blivit 
bättre, men jag har inte gått in på en sån på jättelång tid. När jag var liten till exempel om 
man går och så är man jättenödig eller någonting och så måste man gå in på en restaurang 
och bara får jag gå på toan. Ja. Och sen att man bara kanske har mer, mer såna här 
elstationer där man kan ha en elbil, fast, elbilar har jag lärt mig att, att bygga en elbil är typ 
lika, för att batteriet i en elbil är väldigt, inte bra för miljön, men det är väl ändå, för då skulle 
man ha den bilen i hela sitt liv sen, om man har en bra och så kan man, ja. Och sen, ja det är 
väl det, och sen så att helst så skulle jag ju vilja att det fanns, att alla, att det inte fanns såhär 
en person som bodde i en femvåningsvilla och en som bor i en etta. Så det, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:42:44]: Mm, just det. Tycker du att du känner samhörighet med 
göteborgare i allmänhet liksom? Eller? 
 
Talare 1 [00:42:52]: Alltså… alltså det beror på vad man pratar om, om man pratar om hur 
folk liksom tycker om, liksom såna här typiska göteborgargrejor, så alltså, jag menar jag 
tycker om fisk men, alltså. 
 
Intervjuare 1 [00:43:20]: Mm [skrattar 00:43:20]. 
 
Talare 1 [00:43:20]: Men jag tycker inte att såna här göteborgsskämt som egentligen är 
stockholmsskämt är jätteroligt. Jag tycker att, jag tycker om att säga det till min pappa för att 
han tycker det är så himla dåligt. Och det är jättekul att se att han lider. 
 
Intervjuare 1 [00:43:33]: [skrattar 00:43:34] Just det. Mm. 
 
Talare 1 [00:43:36]: Men, men såna här, beroende på vad man tycker och såhär med höger 
och vänster i politiken, det är liksom, jag känner, om man går, om såhär på första maj liksom 
om det finns ett tåg som går för, om till exempel på såhär pridetåget eller så, jag menar, jag 
går ju där, jag känner inte att jag, jag känner inte, jag vet inte om de, om det är göteborgare 
eller om de kommer ifrån andra, för att det finns ju i flera olika städer, men jag såhär bara 
att gå där så känner jag liksom, fan det finns människor på den här jorden som ändå är lite 
smarta [skrattar 00:44:22] . 
 
Intervjuare 1 [00:44:22]: Mm [skrattar 00:44:23] , just det. Använder du sociala medier 
någonting? 
 
Talare 1 [00:44:30]: Jag använder, eller jag har men jag använder inte jättemycket, jag har 
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inte liksom såhär, jag har ju snapchat till exempel men jag lägger inte upp såhär grejor varje 
dag. Jag har mer det för att skriva med vänner, och för att vi ska kunna ha grupper som vi 
skriver i mycket lättare än om vi bara skulle ha sms eller så. 
 
Intervjuare 1 [00:44:52]: Ja, mm. 
 
Talare 1 [00:44:53]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:44:54]: Har du någon åsikt om sociala medier? 
 
Talare 1 [00:44:58]: Alltså, själva sociala medier tycker jag väl så, men det finns ju, det är ju 
personerna på det som såhär, att man såhär, att man nätmobbar och sånt, eller att man kan 
ha, eller, det, för att det ska vara en riktig demokrati behöver man egentligen kunna ha och 
kunna lägga upp vad man vill på en, eller göra vilken hemsida man vill men ändå att det, jag 
tänker, ja men varför ska man göra en korkad hemsida om man, ja. Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:45:37]: Mm, mm, det är bara så här nyfiken grej för att det, i din generation 
känns det som att man är liksom, det är självklart med sociala medier på ett annat sätt. 
 
Talare 1 [00:45:46]: Ja, ja, det förstår jag. Ja, men alltså jag tycker, jag skulle inte kalla mig 
själv för den normala tonåringen [skrattar 00:45:59] . Alltså. 
 
Intervjuare 1 [00:46:00]: [skrattar 00:46:01] Varför inte? 
 
Talare 1 [00:46:01]: Nej, men jag är så, först och främst så är jag så liksom kompis med mina 
föräldrar och sånt, jag är inte så bråkig, och sen att jag inte, jag inte har liksom, jag vet 
knappt om, för jag hade liksom, jag har inte haft sociala medier jättemycket, jag har haft det 
sen jag var typ, sen jag gick i femman typ. Så, medan andra har haft det typ sen de gick i 
trean. Och jag har inte, det finns fortfarande grejor som jag inte förstår och sånt, men, ja. 
Medan om du skulle fråga nästan vem som helst på den här skolan så skulle de bara, vad är 
det här, ja det här. Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:46:39]: Mm, mm, det är ju skönt att det kan vara lite olika, tänker jag. 
 
Talare 1 [00:46:46]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:46:47]: Men ja, göteborgsanda är det ju en fråga här också, men vi har varit 
inne på det lite grann, om du tycker det finns en anda? 
 
Talare 1 [00:46:52]: Mm, alltså göteborgsanda, det är såhär om jag såhär, Göteborg är bäst, 
är det så du menar? 
 
Intervjuare 1 [00:47:01]: Egentligen menar jag ingenting utan det är ju vad du tänker på när 
man säger göteborgsanda liksom? 
 
Talare 1 [00:47:05]: Ja, nej göteborgsanda det är väl såhär det klassiska Göteborg mot 
Stockholm eller så. Det är väl det som kommer till tanken först, men jag skulle inte säga att, 
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eller mm, nej jag skulle nog inte säga att jag egentligen är jättemycket så… Göteborg är bäst 
liksom. Det är väl mer att jag bara tycker att det är kul ibland [skrattar 00:47:35] . 
 
Intervjuare 1 [00:47:36]: Ja, jag fattar. Och vad var det som fick dig att vilja vara med här 
eller säga ja till att? 
 
Talare 1 [00:47:43]: Ja, jag tänkte att när min idrottslärare bara, ja det är Stadsmuseet som 
vill fråga dig frågor, det är jättekul, får man, alltså prata om Göteborg och sen att man såhär, 
att man kanske får vara med på en utställning på ett museum, det är jättetufft. Och ja, det är 
väl speciellt det. 
 
Intervjuare 1 [00:48:20]: Ja, absolut. Var det ungefär som du tänkte dig eller? 
 
Talare 1 [00:48:23]: Ja, jag vet inte riktigt om jag tänkte mig att jag skulle göra något annat 
än att sitta och prata och bli frågad saker. 
 
Intervjuare 1 [00:48:30]: Mm, var det någonting, är det någonting som du kände själv eller 
känner själv att det här skulle jag vilja också? 
 
Talare 1 [00:48:39]: Att jag skulle vilja vadå? 
 
Intervjuare 1 [00:48:39]: Berätta mer eller? 
 
Talare 1 [00:48:41]: Eh… 
 
Intervjuare 1 [00:48:42]: Prata om? 
 
Talare 1 [00:48:43]: Nej, inte direkt, alltså. Att man ska inte, att man inte ska vara dum. Det 
är väl. 
 
Intervjuare 1 [00:48:55]: Mm [skrattar 00:48:56] . 
 
Talare 1 [00:48:57]: Nej, det finns väl ingenting liksom så. 
 
Intervjuare 1 [00:48:57]: Mm. Nej jag tror att jag har frågat de mesta frågorna. Varför ska 
man bo i Göteborg, det har du kanske varit inne på också? 
 
Talare 1 [00:49:11]: För att det är en vacker stad med, ja, alltså, nämen jag tycker att det 
finns ganska trevliga människor om du går till rätt ställen. 
 
Intervjuare 1 [00:49:24]: Mm, men Göteborg är din stad känner du ändå? 
 
Talare 1 [00:49:27]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:49:27]: Du känner dig hemma liksom? 
 
Talare 1 [00:49:28]: Ja, ganska hemma känner jag mig. 



21 
GSMArkiv:190012:93  Intervju för projektet Göteborg berättar, Göteborgs Stadsmuseum. Intervjuperson nr 93: Loke Svensson 

 
Intervjuare 1 [00:49:30]: Mm. Ja, vad bra. Då tackar jag så hemskt mycket. 
 
Talare 1 [00:49:35]: Ja. Tack själv. 
 
Intervjuare 1 [00:49:35]: Så stänger jag av här. 
 
 
 
[bandningen slutar] 
 


